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Protokół nr VIII/19
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

odbytej w dniu 25 kwietnia 2019 r.

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 18:35.
Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy
ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził
Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Ad 1.
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po
przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są prawomocne, w chwili
stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 12 radnych. W trakcie obrad
przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecny na sesji był
Wiesław Fąfara. (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu).

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował poszerzenie porządku obrad o informację
Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta w przedmiocie obywatelskiej
inicjatywy uchwałodawczej w sprawie uhonorowania prof. Władysława
Bartoszewskiego poprzez nadanie parkowi kozielskiemu jego imienia. Następnie
poddał pod głosowanie wprowadzenie ww. punktu:

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 8

Wyniki imienne:
ZA (14)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska,
Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (8)
Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Halina Mińczuk, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Sławomir Wołkowiecki

Prowadzący obrady Ireneusz Wiśniewski poinformował, że ww. punkt został
wprowadzony do porządku obrad.

Fabian Pszon zwrócił się z prośbą o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w
sprawie przyjęcia apelu do Rady Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego w przedmiocie
podjęcia działań koniecznych do utworzenia na terenie Miasta Kędzierzyn-Koźle
Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego oraz rozpoczęcie debaty nad kształtem tego projektu.
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni dostali treść apelu na pocztę
mailową, następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie ww. punktu do porządku
obrad:

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 8

Wyniki imienne:
ZA (14)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska,
Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (8)
Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Halina Mińczuk, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Sławomir Wołkowiecki

Prowadzący obrady poinformował, że punkt zostanie wprowadzony do porządku obrad.

Po uwzględnieniu zmian porządek obrad VIII sesji Rady Miasta przedstawia się
następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Nr VII/19 z 28 marca

2019 r.
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.
4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie

międzysesyjnym.
5. Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy

„Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2018 do
31.12.2018 r.

6. Informacja o wynikach konsultacji w przedmiocie Budżetu Obywatelskiego w 2019
r. w Kędzierzynie-Koźlu.

7. Informacja z działalności:
1) Miejskiego Ośrodka Kultury;
2) Miejskiej Biblioteki Publicznej;
3) Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji;
4) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji.

8. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany uchwały w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej pod nazwą

Środowiskowy Dom Samopomocy „Promyczek” w Kędzierzynie-Koźlu;
2) przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie

Gminy Kędzierzyn-Koźle;
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3) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań służbowych
wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do
wynajmowania na czas trwania stosunku pracy;

4) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego na
realizację zadania pn. „Udział Młodzieżowej Orkiestry Dętej Zespołu Szkół
Żeglugi Śródlądowej w Kędzierzynie-Koźlu w koncertach odbywających się na
terenie Europy w roku 2019”;

5) zaciągnięcia kredytu długoterminowego;
6) zmian w budżecie miasta na rok 2019 wraz z autopoprawkami;
7) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata

2019-2033 wraz z autopoprawką;
8) w sprawie skargi na działania Prezesa Zarządu Miejskiego Zakładu

Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu Sp. z o.o. w przedmiocie
„niewyciągnięcia konsekwencji i tolerowania nagannego zachowania kierowcy
MZK”;

9) zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta
Kędzierzyn-Koźle;

10)przyjęcia apelu do Rady Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego w przedmiocie
podjęcia działań koniecznych do utworzenia na terenie Miasta Kędzierzyn-Koźle
Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego oraz rozpoczęcie debaty nad kształtem tego
projektu.

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta w przedmiocie
obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej w sprawie uhonorowania prof.
Władysława Bartoszewskiego poprzez nadanie parkowi kozielskiemu jego imienia.

10. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje
i zapytania radnych.

11. Wolne wnioski.
12. Zakończenie obrad.

Ad 2.
Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle Nr VII/19 z 28 marca
2019 r.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni nie zgłosili żadnych uwag do
protokołu. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr VII/19 z 28 marca
2019 r.:

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 8

Wyniki imienne:
ZA (14)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska,
Michał Nowak, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski
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BRAK GŁOSU (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (8)
Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Halina Mińczuk, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Sławomir Wołkowiecki

Prowadzący obrady stwierdził, że protokół został przyjęty.

Ad 3.
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji
w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja
dołączona do niniejszego protokołu).

Ad 4.
Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie
międzysesyjnym.

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach
Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 29 marca do 18 kwietnia
2019 r. oraz 19 do 24 kwietnia 2019 r., podejmowanych w ramach inicjatywy
uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów
administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.4.2019 z
dnia 19 kwietnia 2019 r. oraz z dnia 24 kwietnia 2019 r. będące uzupełnieniem
informacji z dnia 19 kwietnia 2019 r.).

Ad 5.
Sprawozdanie roczne z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy
„Promyczek” TYP A, B i C w Kędzierzynie-Koźlu w okresie od 1.01.2018 do
31.12.2018 r.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że
sprawozdanie zostało przyjęte przez komisję bez uwag.

Ad 6.
Informacja o wynikach konsultacji w przedmiocie Budżetu Obywatelskiego w 2019 r.
w Kędzierzynie-Koźlu.

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, ze informacja jest składana zgodnie
z zasadami określonymi w przepisach uchwały z 11 grudnia o zasadach
przeprowadzenia konsultacji w trybie budżetu obywatelskiego. Treść informacji była
przedmiotem obrad Komisji Finansowo-Gospodarczej podczas których nie zostały
skierowane do Prezydenta Miasta żadne pytania lub wątpliwości.
Jacek Król zwrócił uwagę, że załączony do tego punktu w systemie eSesja dokument
„Opinie i wnioski”, jest ubogi w treści.
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Sekretarz Miasta wyjaśnił, że taki był stan obrad Komisji Finansowo-Gospodarczej nad
informacją o wynikach konsultacji w przedmiocie Budżetu Obywatelskiego w 2019 r.
w Kędzierzynie-Koźlu, gdzie komisja przyjęła tą informację bez zastrzeżeń. Sama
informacja złożona przez Prezydenta Miasta jest bardzo obszerna i szczegółowa.

Katarzyna Dysarz zapytała, czy jest możliwość porównania oddanych głosów z rokiem
poprzednim.

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz poinformował, że w tym roku nastąpił 60%
wzrost liczby osób głosujących w porównaniu do poprzedniego. Ponadto można było
zauważyć pozytywną tendencję w liczbie zgłoszonych zadań. Największa frekwencja
była na osiedlach Zachód, Piastów i Pogorzelec.

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania
głosu, przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 7.
1) Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki poinformował,
że komisja zapoznała się i przyjęła sprawozdanie z działalności MOK.

2) Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki poinformował,
że komisja zapoznała się i przyjęła sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki
Publicznej.

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem o pozycję kosztów „zbiory” w kwocie 200
tys., czy przy przychodach wielkości 4 mln. zł. jest to wystarczająca ilość na zakup
nowych książek.

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Izabela Migocz podkreśliła, że kwota
przeznaczona na zakup zbiorów corocznie wzrasta. Są to zbiory książkowe i materiały
multimedialne. Dodała, że w tych zakupach znajdują się wszystkie pozycje, które są
nowościami na rynku i jej zdaniem zaspokajają potrzeby mieszkańców Kędzierzyna-
Koźla.

Grzegorz Chudomięt zapytał, ile filii biblioteki jest w Kędzierzynie-Koźlu.

Dyrektor MBP odpowiedziała, że jest główna siedziba i osiem filii.

Grzegorz Chudomięt zapytał również jaką część wynagrodzeń osobowych zajmują dwa
największe oddziały, czyli siedziba i filia na ulicy Damrota.
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Izabela Migocz wyjaśniła, że nie jest w stanie podać procentowego udziału, ale w tych
miejscach pracuje najwięcej pracowników, więc jest to znaczący udział.

Grzegorz Chudomięt wyraził wątpliwości, czy mając dwie duże bazy biblioteczne w
Koźlu i w Kędzierzynie oraz dogodne połączenia komunikacyjne, są potrzebne mniejsze
filie.

Dyrektor MBP uważa, że filie są potrzebne, spełniają swoją rolę w konkretnych
osiedlach i mają coraz więcej czytelników.

Andrzej Kopeć nawiązał do odmownej odpowiedzi na prośbę o udostępnienie
informacji publicznej. Rozumie, że zgodnie z ustawą nie mógł uzyskać odpowiedzi w
trybie dostępu do informacji publicznej, kto wykonał dane zlecenie i jakie
wynagrodzenie za to otrzymał. Zwrócił się z pytaniem do pani dyrektor MBP, co zrobi
w sytuacji, kiedy Komisja Rewizyjna Rady Miasta badając wykonanie wydatków
budżetowych w roku 2018, zada to samo pytanie, które zadał radny.

Izabela Migocz poinformowała, że jest to zupełnie inna sytuacja i będą postępować
zgodnie z procedurą.

Andrzej Kopeć zapytał, czy ta procedura pozwoli na udostępnienie tych danych.

Dyrektor MBP wyjaśniła, że jeżeli członkowie komisji przeprowadzą kontrolę w
siedzibie biblioteki, to jest to zgodne z procedurami. Nie jest to wtedy udostępnienie
informacji publicznej, tylko pozyskanie informacji na miejscu w jednostce.

Mecenas Leszek Dulęba poinformował, że nie ma specjalnego przepisu, który by
upoważniał Komisję Rewizyjną, w przypadku ewidentnego zakazu ustawowego, do
pozyskania takich danych. To zależy od zakresu kontroli i pytań komisji, będzie to
podlegało indywidualnej ocenie.

Andrzej Kopeć zapytał, czy dobrze wywnioskował, że jednak komisja może spotkać się
z odmową.

Izabela Migocz potwierdziła słowa mecenasa, że każda sytuacja musi być indywidualnie
rozpatrzona, niemniej jednak członkowie komisji przychodząc do jednostki i
otrzymując dokumenty, przyjmują obowiązek przetwarzania ujawnionych danych.

Andrzej Kopeć stwierdził, że trzeba przetestować ten przypadek w trybie zgłoszenia
Komisji Rewizyjnej.

Hanna Białas pochwaliła działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej.
3) Informacja z działalności Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji.

Andrzej Kopacki poinformował, że na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
była okazja zapytać zarówno obecnego jak i byłego dyrektora o pewne tematy m.in.
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dotyczące remontu przeprowadzonego na Wzgórzu Zamkowym oraz terminów
uruchomienia nowej ekspozycji.

Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem o program działania na przyszłość i plany związane
z rozpropagowaniem muzeum.

Dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji Jarosław Makowski poinformował,
że kończy się proces rewitalizacyjny i inwestycyjny obiektu. Dzięki temu Wzgórze
Zamkowe zyska przestrzenie, które będą atrakcyjne nie tylko dla mieszkańców, ale
także dla przyjezdnych. Na samym wzgórzu jest tzw. relikt, który z punktu widzenia
historycznego i archeologicznego może stać się jedną z głównych atrakcji miasta
Kędzierzyn-Koźle. Oferta muzeum od warsztatów dla dzieci poprzez grupy
rekonstrukcyjne sprawia, że zainteresowanie rośnie. Dodał, że chce aby gro wydarzeń,
imprez odbywało się na Zamkowym Wzgórzu.

Ewa Czubek zapytała o konkretne pomysły na rozpropagowanie muzeum np.
współpraca z MOK czy MBP.

Jarosław Makowski powiadomił, że ta współpraca już trwa, 30 maja wspólnie z MBP
otwierają wystawę stałą „Powstania Śląskie – droga do Niepodległej”. Drugim
elementem jest współpraca z placówkami kulturalnymi w całym regionie np. Park
Etnograficzny, Muzeum Śląskie, Muzeum Ziemi Opolskiej.

Ewa Czubek zapytała również o plany na wydawnictwa muzealne.

Dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji odpowiedział, że chcą wydać
„półrocznik” i pozyskali fundusze z IPN na publikację pokonferencyjną. Niedługo będą
musieli ograniczyć działalność ze względu na remont ogrzewania w baszcie, gdzie
docelowo ma powstać kawiarnia.

Fabian Pszon nawiązał do swojego zapytania odnośnie zakresu obowiązków nowego
pracownika muzeum, na stanowisku Kierownika Działu Gromadzenia i Udostępniania
Muzealiów. Wyraził wątpliwości, czy taki pracownik jest potrzebny i zapytał, czy
zadania tego pracownika zostały przesunięte z innego stanowiska, czy powstały na
potrzeby funkcjonowania muzeum.

Jarosław Makowski wyjaśnił, że ww. pracownik pracuje nad przygotowaniem wystawy
stałej w muzeum.

Jacek Król nawiązał do punktu V na stronie 5 przedstawionego sprawozdania –
Pozyskiwanie środków finansowych. Zapytał o kwoty dotyczące uzyskanego
dofinansowania z funduszy Starostwa Powiatowego.
Jarosław Makowski poinformował, że nie były to duże granty. Pozyskują pieniądze
również od partnerów prywatnych.
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Jacek Król zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu za rok 2018, w tabeli na pierwszej stronie
są dwie kolumny dotyczące roku 2019.

Jarosław Makowski stwierdził, że wkradł się błąd, powinno być 2018.

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania
głosu, przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

4) Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji.

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki poinformował,
że sprawozdanie z działalności MOSiR zostało przyjęte.

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że boiska Orlik są oblegane przez kluby sportowe
i młodzież niezrzeszona w tych klubach, nie ma kiedy z nich korzystać. Nadmienił
również, że boiska osiedlowe nazwane jako wielofunkcyjne nie spełniają swojej roli.

Dyrektor MOSiR Zenona Kuś poinformował, że boiska osiedlowe i boiska Orlik są to
dwa różne typy obiektów. Boiska Orlik były budowane z programu ministerialnego
„Orlik 2012”, którego celem było m.in. wyłanianie talentów wśród dzieci i młodzieży.
Uważa, że trening z trenerem jest dla dzieci bezpieczniejszy. W soboty i niedziele, nie
odbywają się zajęcia klubów, tylko zajęcia z animatorami sportowymi dla wszystkich
dzieci. Natomiast boiska osiedlowe są bezobsługowe i spełniają zupełnie inną funkcję,
dzieci mogą uprawiać sport bez zajęć zorganizowanych. Jeżeli dzieci, które chcą grać
systematycznie np. w siatkówkę zgłoszą się do MOSiR-u, to zostaną postawione słupki
do zamocowania siatki.

Andrzej Kopeć stwierdził, że również dostrzega problem z korzystaniem z boiska Orlik.
Niejednokrotnie w trakcie tygodnia chcąc pograć z synem w piłkę, oba boiska były
zajęte. Często zdarza się tak, że grupa młodych adeptów piłki nożnej gra na połowie
boiska, a trener nie dopuszcza nikogo do zajęcia drugiej połowy. Aby zapisać dziecko
do drużyny piłkarskiej trzeba opłacać członkowstwo w klubie – 50 zł miesięcznie.
Wyraził opinię, że nie taka była idea Orlików, żeby płacić za ich użytkowanie.

Dyrektor MOSiR odpowiedziała, że nie miała świadomości, że rodzic musi opłacać
składkę za dziecko. Jej zdaniem jest to sytuacja nie do rozwiązania, że z jednej strony
przychodzi rodzic, aby pograć z dzieckiem, a z drugiej jest grupa 20 dzieci, które chcą
trenować. Co do blokowania drugiej części boiska w przypadku niekorzystania z niego,
będzie rozmawiała z trenerami.

Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem, czy na krytej pływalni będzie wprowadzone
korzystanie z niej niezależnie od sztywnych godzin, na tzw. minuty, podobnie jak na
pływalni w Krapkowicach.
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Zenona Kuś poinformowała, że taka sytuacja będzie na basenie „Wodne Okko”,
natomiast na krytej pływalni są grupy treningowe, które mają określone godziny
treningu. Trzeba by zainstalować ESOK, przebudować całe wejście.

Ewa Czubek zapytała jaki byłby koszt takiej przebudowy.

Zenona Kuś odpowiedziała, że może taką informację przekazać w formie pisemnej.

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania
głosu, ogłosił przerwę, która trwała od 15:44 do 16:04. Po wznowieniu obrad
prowadzący obrady przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 8.
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania statutu jednostce
budżetowej pod nazwą Środowiskowy Dom Samopomocy „Promyczek” w
Kędzierzynie-Koźlu

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska poinformowała, że
komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu,
poddał projekt uchwały pod głosowanie:

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (21)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (1)
Wiesław Fąfara

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR VIII/83/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 kwietnia 2019 r.
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zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej pod nazwą
Środowiskowy Dom Samopomocy „Promyczek” w Kędzierzynie-Koźlu

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

2) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś poinformował, że na posiedzeniu
komisji został złożony wniosek przez radnego Michała Nowaka o dodanie do § 19 st.
1 zdania drugiego o brzmieniu:
„Lista hydrantów, z których może być dostarczana woda na cele przeciwpożarowe
zostanie wskazana przez przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne, będzie
aktualizowana nie rzadziej niż raz w roku do dnia 30 stycznia każdego roku i
przekazywana do wiadomości gminie oraz Komendantowi Powiatowej Straży
Pożarowej”.
Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek.
Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały
wraz z wnioskiem.

Jacek Król zwrócił się z prośbą o scharakteryzowanie zmian dotyczących regulaminu.

Szczegółowych wyjaśnień w tym temacie udzieliła Prezes Zarządu spółki Miejskie
Wodociągi i Kanalizacja Barbara Ermisch-Lipniacka. Poinformowała, że w 2017 roku
została wprowadzona nowelizacja do ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i
zbiorowym odprowadzeniu ścieków. Na skutek tych zapisów przedsiębiorstwa
wodociągowe zostały zobowiązane do złożenia na ręce prezydentów, wójtów,
burmistrzów nowego projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.
MWiK wspólnie z PCC Energetyka złożyli wspólny projekt, który został przez
ówczesną radę procedowany, przyjęty i skierowany do opinii do PGW Wody Polskie.
Po uwzględnieniu większości uwag z PGW Wody Polskie, stworzyli nowy projekt
regulaminu, z którym radni mieli okazję się zapoznać. Nie zmienił się zakres prawny w
ustawie, zmieniło się nieznacznie podejście od strony praktycznej. Część zapisów, która
znajduje się w umowach z klientami MWiK została przeniesiona do tegoż regulaminu.

Prowadzący obrady po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (21)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa
Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
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Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Chudomięt
NIEOBECNI (1)
Wiesław Fąfara

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR VIII/84/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 kwietnia 2019 r.
w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na

terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu
komunalnych mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z
przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska poinformowała, że
komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała, dlaczego akurat mieszkania w ścisłym centrum są
przeznaczone na wynajem pod mieszkania służbowe, a nie na innych osiedlach np.
Blachownia, Azoty.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że mieszkania służbowe są
przeznaczone dla osób pełniących ważne funkcje w mieście Kędzierzyn-Koźle. MZBK
przygotowało te mieszkania pod kątem takim, aby spełniały one wymogi i potrzeby tych
osób.

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, poddał
projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska,
Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki,
Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz
Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
PRZECIW (1)
Grzegorz Chudomięt
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Katarzyna Kukolka-Bogocz
NIEOBECNI (1)
Wiesław Fąfara

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR VIII/85/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 kwietnia 2019 r.
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań

służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do
wynajmowania na czas trwania stosunku pracy

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

4) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu
Kędzierzyńsko-Kozielskiego na realizację zadania pn. „Udział Młodzieżowej Orkiestry
Dętej Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej w Kędzierzynie-Koźlu w koncertach
odbywających się na terenie Europy w roku 2019”

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć poinformował, że
komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Andrzej Kopacki poinformował, że orkiestra Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej od lat
otrzymuje wsparcie od samorządów, co w jego opinii jest bardzo dobrą praktyką. Jest
to dobra wizytówka i promocja miasta, Opolszczyzny a nawet kraju, gdyż orkiestra
jeździ po Europie i godnie nas reprezentuje, a na instrumentach jest logo Kędzierzyna-
Koźla.

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy orkiestra zwracała się o dofinansowanie do innych
gmin powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego.

Dyrektor Młodzieżowej Orkiestry Dętej Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej, Krzysztof
Ligenza, powiadomił, że nie widzi zasadności zwracania się do innych gmin, gdyż
wywodzą się z Kędzierzyna-Koźla i są z tym miastem związani.

Grzegorz Chudomięt wyraził opinię, że z racji tego iż jest to orkiestra szkolna, która
podlega pod Starostwo Powiatowe, zwrócenie się do innych gmin powiatu jest
uzasadnione. Zapytał, czy Starostwo Powiatowe również finansuje działalność
orkiestry.

Krzysztof Ligenza potwierdził i podkreślił, że młodzieży trzeba dać odpowiednie
warunki, czyli mundury i instrumenty, a utrzymanie instrumentów i cały proces
przygotowawczy do koncertu generuje duże koszty.
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Przewodniczący Rady Miasta zaapelował o poparcie projektu uchwały.

Tomasz Scheller zapytał, czy jak orkiestra bierze udział w imprezach miejskich, miasto
dodatkowo płaci za takie występy.

Krzysztof Ligenza odpowiedział, że orkiestra nie pobiera opłat za koncerty w mieście i
zawsze jest do dyspozycji.

Tomasz Scheller wyraził opinię, że jest to dodatkowy argument, żeby te pieniądze
przekazać także za wykonywane usługi.

Adam Oczoś wyraził poparcie dla udzielenia pomocy finansowej na działalność
orkiestry.

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że zgodnie z umową orkiestra
jest zobowiązana do wykonania minimum trzech 60-minutowych koncertów, a tych
koncertów jest dużo więcej. Uważa, że to są pieniądze świetnie ulokowane.

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna
Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak,
Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa
Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Wiesław Fąfara

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR VIII/86/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 kwietnia 2019 r.
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kędzierzyńsko-

Kozielskiego na realizację zadania pn. „Udział Młodzieżowej Orkiestry Dętej
Zespołu Szkół Żeglugi Śródlądowej w Kędzierzynie-Koźlu w koncertach

odbywających się na terenie Europy w roku 2019”
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

5) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
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Andrzej Kopeć, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, poinformował że
komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Jacek Król nawiązał do sytuacji w powiecie kluczborskim, gdzie stawia się zarzuty
byłemu zarządowi powiatu odnośnie odsprzedaży długu. Jego zdaniem takie branie
kredytu „na kredyt”, może się dla gminy skończyć niezbyt dobrze.

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że procent zadłużenia na koniec
31 grudnia 2018 roku w stosunku do dochodów w gminie Kędzierzyn-Koźle wynosi
40,75%. Inne duże miasta mają nawet 80-90%. Kredyt, który gmina bierze jest kredytem
inwestycyjnym. Podkreśliła, że aby wziąć kredyt gmina musi mieć zgodę RIO, która
ocenia zdolność kredytową. Przypomniała o kwocie 10 mln., która została założona w
budżecie, a mniejszościowy udziałowiec ZAK zaprotestował przeciwko przekazaniu
tych pieniędzy do gminy. Przypomniała również o możliwości sprzedaży terenów na
Polu Południowym, dzięki czemu jest szansa, że gmina nie weźmie kredytu takiej
wielkości, ale musi być zabezpieczona.

Marek Piasecki wymienił trzy pozycje, które pokrywają deficyt w kwocie 19 mln. 400
tys. złotych: 17 mln. Wodne Okko, 1,5 mln. na zamek, ponad 500 tys. na hospicjum.
Zaapelował o rozważne wydawanie każdej złotówki.

Prezydent Miasta podkreśliła, że w przypadku basenu gmina nie miała innego wyjścia.
Sprawa będzie w sądzie, będą odszkodowania, ale najpierw gmina musi go wybudować
i wystawić fakturę. Zapewniła, że gmina rozważnie wydaje pieniądze.

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji,
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta
Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz
Wiśniewski
PRZECIW (2)
Grzegorz Chudomięt, Jacek Król
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
BRAK GŁOSU (1)
Andrzej Kopeć
NIEOBECNI (1)
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Wiesław Fąfara

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR VIII/87/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 kwietnia 2019 r.
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 wraz z
autopoprawkami

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, ze
komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, poddał
projekt uchwały wraz z autopoprawkami I i II pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa
Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Adam Oczoś
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz,
Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Wiesław Fąfara

Z powodów technicznych wynik głosowania Adam Oczosia był błędny, radny
zagłosował za podjęciem uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR VIII/88/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 kwietnia 2019 r.
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
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7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej na lata 2019-2033 wraz z autopoprawką

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że
komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 2,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, poddał
projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie:

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć,
Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak,
Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski
PRZECIW (1)
Grzegorz Chudomięt
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian
Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Wiesław Fąfara

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR VIII/89/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 kwietnia 2019 r.
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej

na lata 2019-2033
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

8) Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania Prezesa Zarządu Miejskiego Zakładu
Komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu Sp. z o.o. w przedmiocie „niewyciągnięcia
konsekwencji i tolerowania nagannego zachowania kierowcy MZK”

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że po rozpatrzeniu
skargi został zgłoszony wniosek w sprawie jej rozstrzygnięcia, polegający na uznaniu,
że Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle nie jest organem właściwym do rozstrzygania ww.
skargi, wskazując, że właściwym organem do jej rozstrzygania jest rada nadzorcza MZK
Sp. z o.o.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła wniosek jednogłośnie (6 głosów ,,za”).
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Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem do mecenasa, czy to można traktować w kategorii
zakazu wydawania przez radę nadzorczą zarządowi wiążących poleceń, co do
prowadzenia spraw spółki. Ma wątpliwości co do rozpatrywania skarg przez radę
nadzorczą.

Mecenas Leszek Dulęba zgodził się z radnym Nowakiem, że Rada Miasta nie jest
właściwa do rozpatrywania skarg na działalność Prezesa Zarządu MZK. Przypomniał,
że spółka komunalna ze 100% udziałem gminy jest odrębną od gminy osobą prawną,
wyposażoną w taki organ jak walne zgromadzenie oraz rada nadzorcza. Rada nadzorcza
jest to organ nadzorujący i kontrolny, a także powołujący i odwołujący zarząd. Nie może
być delegacji kompetencji do rozpatrzenia skarg w zakresie zarządzania tą firmą, na
Radę Miasta. Zarekomendował przyjęcie projektu uchwały przedłożonego przez
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania
głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie:

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej
Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-
Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek
Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Grzegorz Chudomięt, Halina Mińczuk
NIEOBECNI (1)
Wiesław Fąfara

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR VIII/90/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 kwietnia 2019 r.
w sprawie skargi na działania Prezesa Zarządu Miejskiego Zakładu

komunikacyjnego w Kędzierzynie-Koźlu Sp. z o.o. w przedmiocie
„niewyciągnięcia konsekwencji i tolerowania nagannego zachowania

kierowcy MZK”
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że dotarło do niego pismo od radnego
Jacka Króla o rezygnacji z członkowstwa w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
Przypomniał, że zgodnie z aktami prawnymi każdy klub powinien być reprezentowany
w ww. komisji, a po rezygnacji radnego Króla, nie będzie w niej członków klubu
Niezależnych i wojewoda może to zakwestionować. Zwrócił się z pytaniem do
przewodniczącego klubu Marka Piaseckiego, czy desygnuje jakąkolwiek osobę z klubu
do pracy w tejże komisji.

Marek Piasecki odpowiedział, że nie będzie nikogo do niczego zmuszał, każdy z klubu
sam podejmuje decyzję.

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (22)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna
Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak,
Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa
Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Wiesław Fąfara

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta, Jacek Król został
odwołany ze składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

UCHWAŁA NR VIII/91/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 kwietnia 2019 r.
w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady

Miasta Kędzierzyn-Koźle
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

10) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu do Rady Powiatu Kędzierzyńsko-
Kozielskiego w przedmiocie podjęcia działań koniecznych do utworzenia na terenie
Miasta Kędzierzyn-Koźle Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego oraz rozpoczęcie debaty
nad kształtem tego projektu

Fabian Pszon podkreślił, jak ważne jest utworzenie takiego zakładu na terenie
Kędzierzyna-Koźla. Uważa, że ten apel jest początkiem pogłębionej debaty nad
kształtem i rodzajem tego zakładu. Ma nadzieję, że za tym apelem pójdzie wspólna
komisja z powiatem. Podziękował radnym za podpisanie się pod apelem.
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Ewa Czubek zwróciła się z pytaniem do przedmówcy, czy rozpoznał koszty takiej
inwestycji.

Fabian Pszon odpowiedział, że apel został napisany tak, aby rozpocząć niezbędne
działania, więc jeżeli trzeba stworzyć kosztorys, to właśnie to są te działania. Nie
sprawdził, jakie będą koszty takiego ośrodka, ponieważ niewiadomo jaki będzie jego
kształt.

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska stwierdziła, że sam apel niewiele daje. Jest
przekonana, że pani starosta wie, że taki ośrodek powinien być. Uważa, że trzeba było
pomyśleć, ile to będzie kosztować, gdzie będzie budowane i na ile osób. Hospicjum
kosztowało 7,5 mln, nad jego wybudowaniem dyskutowano 12 lat. Dopiero niedawno
gmina uzyskała dofinansowanie prawie 5 mln. zł. Budynek hospicjum nie jest zwykłym
budynkiem, jest prawie jak szpital, bo takie są przepisy.

Fabian Pszon zaznaczył, że ma nadzieję iż na wspólnej komisji z Radą Powiatu
podejmie się początkowe działania. Poinformował, że prześledził jak wyglądała budowa
ZOL w innych powiatach i często działo się to za sprawą dofinansowania ze środków
unijnych.

Ewa Czubek stwierdziła, że ubolewa nad tym, że radny Pszon nie dopisał w apelu, żeby
zobowiązać rząd do przekazania środków do samorządu np. powiatowego na tego typu
działania.

Fabian Pszon nadmienił, że jeżeli na wspólnej komisji zostaną wyciągnięte wnioski, aby
zwrócić się do rządu o dofinansowanie, to nie widzi problemu, może złożyć taki apel.

Ewa Odulińska zauważyła, że ośrodków dla seniorów aktywnych jest bardzo dużo, ale
jest problem z ludźmi, którzy potrzebują opieki. Poinformowała, że dostała odpowiedź
ze Starostwa Powiatowego, że nie będzie wspólnej komisji Rady Miasta z Radą
Powiatu, która była zaplanowana na maj. Zaapelowała do radnych, aby spróbować
przekonać członków Rady Powiatu, żeby usiąść do jednego stołu i porozmawiać.
Dodała, że powiat został obciążony dodatkowymi kosztami, ze względu na zmiany np.
w służbie zdrowia dotyczące całodobowej i świątecznej opieki zdrowotnej czy
transportu sanitarnego. Niemniej jednak ten apel ma zasygnalizować, że problem jest i
on w najbliższych latach będzie narastał. Zgodziła się z propozycją radnej Ewy Czubek,
aby zaapelować również do rządu.

Adam Oczoś podziękował radnemu za przygotowanie materiału, który jest pierwszym
krokiem w realizowaniu potrzeb służących mieszkańcom miasta.
Przypomniał, że ok. 70% powiatu to jest miasto Kędzierzyn-Koźle. Ubolewa, że powiat
nie był zainteresowany woli współpracy z miastem. Jego zdaniem na dzień dzisiejszy
nikt nie jest w stanie określić jakie pieniądze są potrzebne na zrealizowanie tego
zadania, czas pokaże, czy będzie to realizowane ze środków powiatu, czy z pomocą
państwowych, czy ewentualnie przy współudziale gminy.
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Małgorzata Lipczyńska zwróciła uwagę, że takie ośrodki jak ZOL będą wymagały
fachowej opieki do pacjentów z opieką pielęgniarską i z tym będzie problem. Ważnym
aspektem będzie otwieranie szkół i instytucji, które będą przygotowywały do tego, żeby
móc zaopiekować osoby z różnymi schorzeniami. Zaznaczyła, że pracuje 30 lat w ZOZ
i miała okazję widzieć jak pracują ZOL, bo kiedyś one funkcjonowały. Pamięta jak
prostą drogą było przekazania pacjenta z oddziału internistycznego, który wymagał
opieki długoterminowej, do takiego ośrodka. Nie zna dokładnych przyczyn, dlaczego
przestały działać, natomiast widzi zagrożenie, że nawet jeżeli będzie budynek i
możliwości finansowe, nie będzie obsługi, żeby ZOL mógł funkcjonować.

Ewa Czubek stwierdziła, że z apeli niewiele wynika, więcej może wyniknąć, jeżeli radni
w powiecie zajmą się tematem na Komisji Zdrowia, gdy będą występowali z
interpelacjami lub składali wnioski do budżetu. Rada Miasta w tym zakresie nie jest
władna.

Fabian Pszon podsumował, że właśnie po to jest ten apel, aby takie instrumenty, jak
przedmówczyni wskazała, uruchomić.

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania
głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie:

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (22)
Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna
Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak,
Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa
Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Wiesław Fąfara

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.

UCHWAŁA NR VIII/92/19
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

z dnia 25 kwietnia 2019 r.
w sprawie przyjęcia apelu do Rady Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego w
przedmiocie podjęcia działań koniecznych do utworzenia na terenie Miasta

Kędzierzyn-Koźle Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego oraz rozpoczęcie
debaty nad kształtem tego projektu

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu)
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Ad 9.
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta w przedmiocie
obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej w sprawie uhonorowania prof. Władysława
Bartoszewskiego poprzez nadanie parkowi kozielskiemu jego imienia.

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że informacja musiała być
przedłożona, w związku z określonym w art. 41a ustawy o samorządzie gminnym
obowiązkiem wprowadzenia projektu uchwały do porządku obrad sesji następującej
bezpośrednio po złożeniu obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, niezależnie od
tego czy dany projekt uchwały posiada wady formalne czy merytoryczne. Przedłożony
przez obywatelski komitet inicjatywy uchwałodawczej projekt uchwały posiada takie
wady, które pozostają w sprzeczności z niektórymi wymaganiami określonymi w
uchwale Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31.01.2019 w sprawie zasad wnoszenia
inicjatyw obywatelskich. Informacja została przedstawiona, aby Rada Miasta się z nią
zapoznała (informacja wraz z opinią prawną i projektem uchwały załączona do
niniejszego protokołu.)

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy wiadomo, kto wchodzi w skład komitetu inicjatywy
uchwałodawczej.

Sekretarz Miasta poinformował, że projekt uchwały został zapowiedziany marcowym
pismem tegoż komitetu, do którego został dołączony wykaz ok. 700 podpisów
mieszkańców miasta Kędzierzyn-Koźle.

Po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta
przeszedł do omawiania kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 10.
Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje
i zapytania radnych.

Andrzej Kopacki przypomniał, że na niedawnej sesji, gdzie był poruszony temat
ochrony przeciwpowodziowej, dyrektor RZGW Gliwice zadeklarował chęć przyjazdu
do Kędzierzyna-Koźla w temacie kontynuacji rozmów na temat zabezpieczenia
przeciwpowodziowego miasta Kędzierzyn-Koźle. Zwrócił się z prośbą o jego
zaproszenie w najbliższym czasie, uważa że jako samorządowcy muszą pilnować, aby
PGW Wody Polskie przeznaczało pieniądze na inwestycje w Kędzierzynie-Koźlu.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że z dyrektorem RZGW Gliwice
spotykają się na bieżąco, problem polega na tym, iż na poziomie oddziału gliwickiego
nie zapadają decyzje. Był ostatnio na spotkaniu z posłami, którzy tworzą grupę
„Przyjaciół Odry” i z innymi przedstawicielami rządu. Wkrótce będą następne
spotkania, które ma nadzieję przyniosą jakiś skutek.

Marek Piasecki poruszył sprawę budowy hospicjum. Firma, która wygrała przetarg na
budowę zobowiązała się w umowie do zakończenia zadania w 250 dni. Gmina już
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dwukrotnie przedłużyła termin wykonania tej inwestycji, w tej chwili jest to już 421 dni,
prace cały czas trwają, zakończenie jest przewidziane na 30 czerwca. Zapytał, czy ten
termin jest aktualny, czy inwestor zwraca się o przedłużenie terminu.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak powiadomił, że na razie wykonawca nie
wystąpił o żadną zmianę, śledzą postęp prac i wygląda na to, że termin ten będzie
dotrzymany.

Marek Piasecki ponownie zwrócił się z pytaniem, jakie kwoty VAT odzyskała gmina
Kędzierzyn-Koźle przez firmę Ernst&Young w latach 2015-2018 i jakie wynagrodzenie
otrzymali za swoją usługę. Powołał się na szkolenie radnych pt. „Prawa i obowiązki
radnego”, z którego wynika, że każda złotówka wydawana przez Urząd Gminy nie
powinna być owiana tajemnicą. Zapytał również, czy w związku z wyborem firmy
Ernst&Young z pominięciem przepisów ustawy Prawo zamówień publicznych (bez
przetargu), ktoś z najbliższej rodziny Prezydenta Miasta i Zastępców Prezydenta Miasta
pracuje lub pracował w ww. firmie w latach 2015-2019.

Prezydent Sabina Nowosielska odpowiedziała, że firma Ernst&Young jest jedną z
czterech najlepszych firm w Polsce jak i w Europie. Zna ją od wielu lat, ponieważ
korzystali z ich usług w ZAK.

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z prośbą o informacje, jakie były koszty remontu i
wymiany notorycznie uszkadzanych barier oddzielających chodnik od jezdni pod
mostem kolejowym na al. Jana Pawła II. Zasugerował, że być może opłacałoby się je
wymienić na jakiś inny materiał.

Artur Maruszczak wyjaśnił, że nie jest to kwestia materiału, tylko mocowania. W trakcie
wymiany zmieniają sposób mocowania, który już się sprawdza. Dzięki monitoringowi
były już sytuacje, gdzie sprawcy zostali ujęci. Część kosztów jest pokrywana z
ubezpieczenia.

Dominik Szustakiewicz wspomniał o słupkach za przedszkolem na ulicy Emilii Plater,
o które wnioskował, pomimo ich ustawienia wjeżdża tam samochód służb. Zapytał, czy
to jest konieczne i czy chodniki po których przejeżdża są do tego przystosowane.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak przypuszcza, że chodzi o samochód, który
utrzymuje czystość. Czasami musi tam wjechać, a chodnik nie powinien na tym
ucierpieć.

Małgorzata Lipczyńska zapytała, kiedy i na jakich zasadach będzie realizowane
uzupełnienie drzewostanu i krzewów w Parku Lotników, który był odnawiany w roku
poprzednim. Spora część nasadzeń nie przyjęła się, czy będzie to uzupełnione w ramach
gwarancji.

Artur Maruszczak potwierdził, że brakujące czy wyschnięte drzewka będą wymieniane
w trybie gwarancyjnym.
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Małgorzata Lipczyńska poruszyła kwestię zniszczonej drogi dojazdowej do wspólnot
Tuwima 6 i 6a na osiedlu Blachownia, przez którą przebiegał objazd, ze względu na
budowę kanalizacji na ulicy Przyjaźni. Zapytała, czy jest szansa na jej poprawienie po
zakończeniu inwestycji.

Zastępca Prezydenta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-Remontowej
potwierdził, że jest taka szansa.

Małgorzata Lipczyńska zwróciła się z pytaniem, czy w ramach zbliżających się
obchodów majowych, będzie udekorowana flagami chociaż część głównej ulicy
Tuwima na osiedlu Blachownia, gdzie na niektórych latarniach są uchwyty na flagi.
Rada Osiedla organizuje trzecią edycję zawodów strzeleckich z obchodami Dnia Flagi
i chciałaby mieć wsparcie ze strony udekorowania osiedla.

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz wyjaśnił, że co do zasady flagowanie terenu
miasta w dniach świąt państwowych odbywa się wzdłuż głównych ciągów
komunikacyjnych. W związku z akcją ledyzacji na terenie miasta, przy okazji wymiany
słupów jest planowane zakładanie stosownych uchwytów na flagi. W przypadku ulicy
Tuwima założą na starych uchwytach, a po wymianie będzie tych uchwytów więcej.

Tomasz Scheller poinformował, ze doszły do niego niepokojące informacje związane
ze strajkiem nauczycieli. W jednym z przedszkoli przez pierwszy tydzień trwał strajk,
w drugim tygodniu placówka była już czynna. Rodzice dzieci z zerówki usłyszeli, że
muszą usprawiedliwić tydzień nieobecności ich dzieci w przedszkolu, ponieważ są
klasyfikowane i przepuszczane do szkoły. Zapytał, czy może dojść do sytuacji, że
rodzice będą musieli usprawiedliwiać nieobecności ich dzieci związane ze strajkiem.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło odpowiedział, że szkoła nie może
oczekiwać, że rodzic będzie usprawiedliwiał dziecko, że nie było go w trakcie pracy
szkoły lub przedszkola, w momencie kiedy część lub całość personelu strajkowała.

Tomasz Scheller nawiązał również do swojej interpelacji z dnia 31.01.2019 r. w której
prosi o przedstawienie aktualnej liczby projektów technicznych przygotowanych do
realizacji na terenie całego miasta, podział projektów na zrealizowane i niezrealizowane
w tym roku budżetowym, jaki był koszt wykonania tych projektów oraz jaka firma
wykonała który projekt. Dostał odpowiedź, że może przyjść do wydziału i je zobaczyć,
oraz że niektóre z nich nie zostaną mu przedstawione, ponieważ jest to zbyt
czasochłonne i pracochłonne. Zapytał, czy tych projektów jest aż tyle, że dostał taką
odpowiedź.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak potwierdził, że jest tego bardzo dużo i
stwierdził, że byłoby łatwiej gdyby radny przyszedł i na miejscu przejrzał
dokumentację.

Tomasz Scheller stwierdził, że takie rozwiązanie go nie interesuje, prosi o zestawienie
tych danych w formie tabeli, ponieważ publikuje swoje interpelacje. Dodał, że na taką
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odpowiedź czekał dwa miesiące. Ponadto zapytał, o ile dni został wydłużony termin
budowy przedszkola w Kłodnicy.

Artur Maruszczak odpowiedział, że sprawdzi to i przekaże radnemu informacje.

Andrzej Kopeć poruszył sprawę inwestycji na ulicy Wierzbowej, gdzie na parkingu
postawiono trzy znaki zakazu postoju (radny przedstawił zdjęcia), zapytał jak te znaki
interpretować, czy samochody stoją tam zgodnie z prawem i czy znaki są dobrze
postawione. Wspomniał również o interwencji Staży Miejskiej i wystawieniu mandatów
kierowcom, którzy tam zaparkowali swój samochód.

Zastępca Prezydenta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-Remontowej
wyjaśnił, że te znaki były założone już w projekcie, są one przy ścianach szczytowych
dwóch budynków i przy wiacie śmietnikowej. Do wiaty powinien być dojazd, to nie jest
typowy parking, tylko miejsce do zawracania i ze względów pożarowych. Ponieważ jest
to droga wewnętrzna, gmina może te znaki zdjąć, tylko problem polega na tym, że
mieszkańcy, którzy mają okna skierowane na ten plac nie chcą, aby samochody tam
parkowały. Podkreślił, że to nie jest prosta sytuacja, gdyż jest grupa mieszkańców,
którzy chcą aby te znaki zostały usunięte, ale część mieszkańców chce je zostawić.
Dodał, że z racji tego, że są to budynki spółdzielcze, gmina wystąpiła do spółdzielni o
opinię.

Andrzej Kopeć zapytał również o ustawienie progu zwalniającego na ulicy Ligonia,
podobno było zgłoszone zapytanie do odpowiedniej Komisji Powiatowej i jest zgoda.

Artur Maruszczak stwierdził, że jeżeli jest zgoda to będą realizować.

Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy ledyzacja obejmie również kozielskie parki.

Artur Maruszczak potwierdził, że wymiana oświetlenia dotyczy również parków. Chcą,
aby jak najwięcej opraw było energooszczędnych co spowoduje obniżenie kosztów o
60-70%. Rozmawiają również z TAURONEM, ponieważ nie wszystkie oprawy należą
do miasta.

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że na osiedlu Azoty szybko wymieniono
oświetlenie, natomiast pozostałości po starym leżą już dwa tygodnie.

Artur Maruszczak poinformował, że są systematycznie sprzątane tylko wymaga to
czasu, firma wymieniająca ma to w swoim zakresie.

Marek Piasecki nawiązując do informacji o ogłoszeniu przetargu na dokumentację
tunelu pod wiaduktem zapytał, czy gmina ma wstępne porozumienie z zarządcą - PKP
na tą inwestycję.

Zastępca Prezydenta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-Remontowej
wyjaśnił, że gmina przed ogłoszeniem postępowania wystąpiła do PKP o warunki jakie
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należy spełnić przy realizacji tego przedsięwzięcia. Na bazie uzyskanych warunków
został ogłoszony przetarg.

Ewa Stogniew zapytała, czy aleja Spokojna została już odebrana.

Artur Maruszczak odpowiedział, że nie było jeszcze formalnego odbioru, ale nie mógł
by się odbyć bez Rady Osiedla.

Andrzej Kopacki powiadomił, że jeden z mieszkańców oraz działkowcy złożyli wniosek
o poszerzenie drogi biegnącej od ulicy Kochanowskiego, za kozielską kotłownią. Prosili
jedynie o to, aby w miarę możliwości przyśpieszyć rozpatrzenie tego wniosku i
uzyskanie zgody na poszerzenie drogi, a oni we własnym zakresie przeprowadzą
stosowne prace.

Artur Maruszczak odpowiedział, że pamięta ten wniosek i na dniach dostaną odpowiedź.

Tomasz Scheller nawiązał do odpowiedzi na swoją interpelację odnośnie ledyzacji, w
której była informacja, że na osiedlu Sławięcice wykonano ok. 40% prac. Zwrócił
uwagę, że mieszkając w Sławięcicach nie widział ani jednej oprawy ledowej, chyba że
chodzi o wymienione dwa lata temu latarnie w parku.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że w Sławięcicach większość
opraw jest z TAURONU. Przygotuje dla radnego szczegółową informację.

Jacek Król zwrócił się z pytaniem o inwestycję tunelu pod wiaduktem, która strona
wiaduktu będzie robiona jadąc od osiedla Pogorzelec i w jakiej technologii.

Artur Maruszczak powiadomił, że będzie to lewa strona i nie będzie to metoda
odkrywkowa, gdyż ruch nie może być wstrzymany, raczej typu przewiert, przekop.

Jacek Król zapytał, czy gmina rozważa możliwość wykorzystania dawnego tunelu
pocztowego, które kiedyś PKP wykorzystywało do jazdy między peronami.

Zastępca prezydenta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-Remontowej
wyjaśnił, że jest to infrastruktura kolejowa i gmina jest uwarunkowana danymi
uzyskanymi z kolei.

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, w związku z zawieszeniem przez ZNP strajku od
soboty, czy dzieci mają iść w poniedziałek do szkoły. Zapytał również, czy planowane
jest nadganianie materiału.

Zastępca prezydenta ds. Oświatowych i Społeczno-Gospodarczych Wojciech Jagiełło
wyjaśnił, że komitet strajkowy nie podjął jeszcze decyzji, pełna informacja będzie
przekazana przez dyrektorów szkół w dniu jutrzejszym. Nie wie w jaki sposób materiał
będzie nadrabiany, myśli, że taki sposób zostanie wypracowany na całą Polskę, a nie
tylko na Kędzierzyn-Koźle.
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Ewa Czubek zapytała, kiedy wrócą na ulicę Piękną progi zwalniające.

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że progi zostały ściągnięte,
ponieważ były uszkodzone, nowe powinny być w przeciągu dwóch, trzech tygodni.

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że w czasie przebudowy ulic Smolenia i
Lwowskiej zostały wykonane progi zwalniające, które kaleczą od spodu przejeżdżające
samochody.

Artur Maruszczak stwierdził, że zostały zrobione zgodnie ze sztuką budowlaną, może
jest to kwestia prędkości jazdy. Zadeklarował rozeznanie tematu.

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski przypomniał o przedłożonym w
przeszłości przez Prezydent Miasta projekcie uchwały w sprawie przejęcia przez gminę
wieży ciśnień, który uzyskał poparcie komisji, lecz nie uzyskał poparcia Rady Miasta.
Wspomniał o kwocie ok. 200 tys. zł z funduszu unijnego, które gmina straciła.
Zasugerował, że można wrócić do tego tematu.

Ad 11.
Wolne wnioski

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał o terminie następnej sesji, która odbędzie się
wyjątkowo we wtorek 28 maja.

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska zaprosiła radnych na koncert charytatywny, który
odbędzie się 12 maja w Domu Kultury „Chemik”, cegiełki w kwocie minimum 30 zł
będą przeznaczone na hospicjum budowane w Kędzierzynie-Koźlu.

Ad 12.
Zakończenie obrad

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz
Wiśniewski, zamknął VIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący obrad
Ireneusz Wiśniewski

Sesja zakończyła się o godzinie 18:35

Protokołowała: Xymena Wąsowicz


